

# **About University of California Riverside**

Founded in 1954, University of California—Riverside (UC Riverside) is a public institution that has a total undergraduate enrollment of 21,297 in 2013, its setting is urban, and the campus size is 1,200 acres (4.9 square kilometers). UC Riverside is the only UC located in Inland Southern California, and approximately 50 miles east of downtown Los Angeles. UCR is organized into four academic colleges, two professional schools.

# Accreditations

UC Riverside is accredited by the Western Association of Schools and Colleges (WASC). It is recognized by the Ministry of Education of the People's Republic of China (see <a href="http://www.jsj.edu.cn/news/1/170.shtml">http://www.jsj.edu.cn/news/1/170.shtml</a> for more information)

# ---

## 认证

加州大学河滨校区已获美国院校西部联盟认证,同时,也已被中国人民共和国教育部认可,并列入教育部涉外监管信息网(http://www.jsj.edu.cn/news/1/170.shtml)。

加利福利亚大学河滨校区简介

成立于1954年的加州大学河滨校区,在美国是一所著名

的公立大学。在2013年,该校共有21,297位注册本科

边约50英里。河滨校区有4个学术性学院和2个职业类

生,座落于市区,占地4.9平方公里。加州大学河滨校

区是唯一加州大学位于南加州内陆,距于洛杉矶市区东

(简称加州大学河滨校区)

## The advantages of UC Riverside

(From UC Riverside website and Wikipedia)

- UC Riverside has 110 fellows of the American Association for the Advancement of Science, 7 members of the National Academy of Sciences, and 50 Guggenheim Fellows.
- UC Riverside is the only UC campus to offer undergraduate degrees in creative writing and public policy, and one of three UCs (along with Berkeley and Irvine) to offer an undergraduate degree in business administration.
- Located on Box Springs Mountain in Southern
   California, the campus is park-like campus that
   provides convenient access to the vibrant and growing
   Inland region.
- UC Riverside is consistently ranked as one of the most ethnically and economically diverse universities in the US.
- The student-faculty ratio at UC Riverside is 19:1, and the school has 28.1 percent of its classes with fewer than 20 students. The average freshman retention rate, an indicator of student satisfaction, is 87.8 percent.
- Located in California, being in proximity to Asia, it is a most favorite destination of choice among Chinese.
   Well-known for its warm and sunny weather, its temperature ranges from an average of 50F in January to an average of 85F in July. It enjoys (on average) 300 days of sunshine per year.
- Known as a hi-tech hub, California is home to many world renowned hi-tech companies including Apple, Facebook, Google, Oracle, Cisco, etc... This generates a lot of demand for university graduates.

## 加州大学河滨校区的独特优势

- 加州大学河滨校区拥有110位美国科学促进协会研究员,7位美国科学院院士,以及50位古根汉研究员。
- 加州河滨校区是唯一一所加州大学提供创意写作, 公共政策的学士学位,也是三所提供商業行政管理 学士学位的加州大学中其中一所(其他兩所分別是 柏克萊和尔湾校區)。
- 位于南加州的箱泉山上,像公园般的校园提供便利的接驳通往充满活力的内陆地区。
- 加州大学河滨校区一直被列为美国种族及经济最多 元化的大学之一。
- 其学生与教职员的比例为19:1,28.1%的班级为20人以下的小班制平均新生保留率(学生满意度指标)为87.8%。
- 学校坐落在距离中国最近的美国加州西海岸,濒临太平洋,是一个华人最向往的目的地加州以其宜人的气候及明媚的阳光闻名每年一月的平均气温为摄氏10度而七月平均气温则在29度左右在这里,您平均每年有超过300天能享受到温暖灿烂的阳光。
- 加州同时也是高新技术的聚集地,许多国际知名高 科技品牌都在此落户,例如苹果公司,脸谱网,谷 歌公司,甲骨文公司,思科系统公司等这位广大毕 业生提供许多就业机会。



### U.S. News & World Report in 2015

〈美国新闻与世界报导〉2015年公布

55<sup>th</sup> best public university in the US 在全美公立大学排名第55

II3<sup>th</sup> best university in the US 全美所有大学排名第113

48<sup>th</sup> best value school 第48名最有價值的学校

56th in Computer Science 计算机科学排名第56

> 64th in Economics 经济学排名第64

68th in Biological Sciences 生物科学排名第68

> 69th in Engineering 工程学排名第69

## **Times Higher Education (2014-15)**

〈泰唔士高等教育2014-2015〉

I50<sup>th</sup> best in the world 全球排名第150

73<sup>rd</sup> in Engineering and Technology in the world 在工程和技術領域全球排名第73

> 98<sup>th</sup> in Physical Sciences in the world 在物理学領域全球排名第98

92<sup>nd</sup> in Life Sciences in the world 在生命科学領域全球排名第92

### The Center for World-Class Universities at Shanghai Jiao Ton (2014)

〈上海交通世界一流大学研究中心2014〉

101-150 in the world 全球排名第101-150

76-100<sup>th</sup> in Natural Sciences and Mathematics in the world 在自然科学和数学領域全球排名第76-100

101-150th in Life and Agriculture Sciences in the world

在生命與农业科学領域全球排名第101-150

## The CWTS Leiden Ranking 2014

〈莱顿CWTS大学学术引用排名2014年排行〉

59<sup>th</sup> in the world 全球排名第59

# **Undergraduate Admission for International Students**

### Freshman Applicants:

All applicants must submit scores from the ACT Assessment plus Writing or the SAT Reasoning Test. UC no longer requires SAT subject tests.

If you are following the Chinese national curriculum, follow these instructions for the application.

- List all courses and marks, from grade 9 (year 3 of lower middle school) through grade 12 (years 1 through 3 of upper middle school) exactly as they appear on your official academic records.
- Be prepared to submit your Graduation Certificate from the upper middle school if you are accepted to UC.

TOEFL: 80 or better for the Internet-based test

IELTS: 7.0 or better

#### The most popular majors:

- Social Sciences
- Business, Management, and Marketing
- Biological and Biomedical Sciences
- Psychology
- Visual and Performing Arts

# 国际新生入学申请要求

所有申请者需要提供ACT测试及写作成绩,或常规SAT测试成绩,不要求SAT的单项测试成绩。

#### 来自中国的学生要求

- 提交从初中3年级到高中3年级(连续4年)的正式成 绩单。
- 一旦录取,必须提供高中毕业证书。

托福成绩要求: 网考80分以上。

雅思成绩要求: 7分以上。

### 热门的专业类别:

- 社会科学
- 商业,管理和行销学
- 生物科学和生医科学
- 心理学
- 视觉与表演艺

# Estimated cost for Non-Resident Undergraduates 2014-2015 2014-2015年非加州大学生费用估计

	On-Campus 住在校內	Off-Campus 住在校外
Resident Tuition and Fees 加州生学杂费	\$14,836	\$14,836
Non-Resident Tuition and Fees 非加州生学杂费	\$22,842	\$22,842
Subtotal 小计	\$37,678	\$37,678
Room/Board 住宿	\$15,000	\$8,600
Books/Supplies 书籍与文具	\$1,700	\$1,700
Transportation 交通费	\$900	\$1,650
Personal Expenses 个人开销	\$1,750	\$1,750
Subtotal 小计	\$19,350	\$13,700
Total 总计	\$57,028	\$51,378

### Contact Information 联系

#### DISCLAIMER 免责声明:

This writeup is for general reference only and is subject to changes. For the most up-to-date info, please refer to the website of the institution itself. 此介绍仅供参考。内容随时会有更改,欲知最新资料,请参看该学校的网站。